
 

 
 

Stichtse Vecht, 28 september 2015 
 
 
Betreft: Schriftelijke vragen ex. Art. 41 – betreffende het ESF-bestedingsvoorstel 
arbeidsmarktregio Utrecht Midden 
 
Geacht college, 
 
Inleiding 
Via RIB #41 (d.d. 13 augustus 2015) informeerde u ons over de besteding van de aangevraagde 
ESF-subsidie ter stimulering van arbeidsdeelname in de arbeidsmarktregio Utrecht-Midden. 
 
Het totaal aan kosten in het ESF-bestedingsvoorstel bedraagt € 2.416.560,-. Ons is opgevallen dat 
er een substantieel deel van de kosten is begroot voor indirecte kosten: € 617.481,- (ruim 25% van 
de begroting). Uit de RIB maken wij op dat deze kosten betrekking hebben op projectcoördinatie en 
administratie en dat hierover regionaal al afspraken zijn gemaakt. Wij verbazen ons over dit 
aanzienlijke percentage aan indirecte kosten.  
 
Als fractie vinden wij het belangrijk dat de beschikbare ESF-subsidie zoveel mogelijk ingezet wordt 
en ten goede komt aan de doelgroep en niet uitgegeven wordt aan overhead. 
 
Verder is ons niet duidelijk of er binnen de andere kostenposten in het ESF-bestedingsvoorstel 
bedragen zijn gereserveerd voor projectcoördinatie/-leiding. 
 
Bovenstaande is voor de fractie van de PvdA Stichtse Vecht aanleiding om het College de volgende 
schriftelijke vragen ex artikel 41 te stellen: 
 
Vragen: 
 

1. Kunt u een specificatie verstrekken van de kostenpost “indirecte kosten” ad. € 617.481,-?  
 

2. Aangegeven wordt dat er ten aanzien van de kostenpost “indirecte kosten” regionaal 
afspraken zijn gemaakt. Kunt u ons informeren over deze afspraken? 
 

3. Zijn er binnen de andere kostenposten in het ESF-bestedingsvoorstel gelden gereserveerd 
voor projectcoördinatie/ projectleiding? Zo ja, welke? 
 

4. Bent u het met de fractie van de PvdA Stichtse Vecht eens dat de beschikbare ESF-
subsidie zoveel mogelijk ingezet wordt en ten goede komt aan de doelgroep? 
 

5. Hoe kijkt u als College aan tegen de hoogte van het percentage indirecte kosten in relatie 
tot de doorgaans gehanteerde norm van 10% indirecte kosten? 
 

6. Welke acties gaat u ondernemen binnen dit specifieke ESF-project om te sturen op de 
hoogte van de “indirecte kosten” en hoe gaat u voorkomen dat in de toekomst zulke 
percentages voor “indirecte kosten” worden toegestaan? 

 
De beantwoording van onze schriftelijke vragen zien wij met belangstelling tegemoet. 
 
Namens de PvdA-fractie Stichtse Vecht, 
 
Maarten van Dijk  
 


